



## **Induction Noodle Boiler**

## 電磁煮麵爐

"Powerkit" Induction Noodle Boiler is designed to meet the needs of the busiest commercial kitchens which offers rapid heating, smart & user-friendly operation and speed up noodle cooking with 6 or 9 baskets allowing different noodles to be cooked at the same time.

"Powerkit"電磁煮麵爐配合商用廚房高強度使用需要而設計及製造,具有快速加熱,高效耐用,方便操作的特點,配6個面籃或9個面籃型號供選擇。







## **Product Features**

- 6-hole or 9-hole noodle basket model on stainless steel cabinet base
- Extremely efficient energy usage over 90% of energy is directed into pot
- #304 food grade stainless steel exterior, easy to clean and care
- Multiple safety features including short circuit protection and overheat protection to ensure safe operation
- Recessed back panel for centralized power connection

## 產品特性

- 配6孔或9孔煮麵籃型號連不銹鋼下櫃身供選擇
- 利用電磁加熱原理對鍋具直接加熱,熱效率可達90%以上
- 全304不銹鋼外殼,易於清潔及保養
- 多重安全設計保護包括漏電短路保護及超溫保護等
- 背板內嵌式接線盒設計方便安裝並有效防水防油

Model 型號:	INB-6-E8D	INB-9-E12D
Dimension 產品尺寸 (W x D x Hmm)	600 x 900 x (810+200)	750 x 900 x (810+200)
Voltage 電壓 (V/Ph/Hz)	380/3+N/50~60	
Rated Power 額定功率 (kW)	8	12
Water Inlet / Drain 來水 / 排水 (Ømm)	15 / 38	15 / 38
Noodle Basket Qty / Size 麵籃數量 / 尺寸 (mm)	6 pcs / Ø130	9 pcs / Ø130







